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Statenvragen PvdA Brabant 
12 mei 2023 
 
PvdA Ontbrekende schakel snelfietspad Nuenen 
 
 
Tot onze grote verbazing lezen we in de krant een bericht over het snelfietspad tussen 
Eindhoven en Helmond1. Er lijkt wederom vertraging op te treden als er nieuw onderzoek 
wordt opgestart. Nieuw onderzoek is zinloos, jaren geleden is voor dit traject gekozen, er 
moet nu gewoon aangelegd worden.  
 
Het is noodzaak om een kwalitatieve fietsverbinding tussen Eindhoven en Helmond aan te 
leggen want deze levert een bijdrage aan duurzame mobiliteit tussen onze twee steden.  
De wens om dit snelfietspad aan te leggen is er al jaren, maar helaas is het nog steeds niet 
voltooid, en er dreigt nu opnieuw vertraging op te treden. Wij hebben hier meerdere keren 
Statenvragen over gesteld. Het getreuzel bij de realisatie van dit snelfietspad, is de PvdA 
fractie een doorn in het oog. 
 
Daarom stelt de fractie van PvdA Brabant deze Statenvragen: 
 

1. Bent u bekend met het artikel: ‘Aan het werk met dat snelfietspad’: in Helmond zijn 
ze getreuzel van Nuenen meer dan beu | Deze verhalen mag je niet missen | ed.nl? 

 
2. Bent u het met de PvdA eens dat het belangrijk is dat deze ontbrekende schakel in 

het fietspad zo snel als mogelijk moet worden gerealiseerd?  
 

3. Welke mogelijkheden ziet u voor de provincie Noord-Brabant om ervoor te zorgen dat 
de gemeente Nuenen zo snel als mogelijk de benodigde acties uitvoert om het 
ontbrekende deel van het snelfietspad te kunnen realiseren? 

 

4. Is de gedeputeerde bereid om contact te zoeken met Arno Bonte in Helmond en 

samen op te trekken zodat het snelfietspad begin komend jaar geopend kan worden?  

 
 

5. Hoe duidt u het handelen van de gemeente Nuenen in deze casus? 
 

6. Wat zegt het jarenlange onvermogen van de gemeente Nuenen om haar aandeel in dit 
belangrijke regionale snelfietspad te realiseren over de bestuurskracht van Nuenen? 

 

 

 

 

Ward Deckers 

Fractievoorzitter  

PvdA Brabant 

 
1 https://www.ed.nl/helmond/aan-het-werk-met-dat-snelfietspad-in-helmond-zijn-ze-getreuzel-van-
nuenen-meer-dan-beu~a328e23f/  
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